

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

NATIONAL SCHOOL OF LOCAL
ADMINISTRATION
(NASLA)

Tel: 233 32 20 44
Fax: 233 32 20 45



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE-WORK-FATHERLAND

NATIONAL SCHOOL OF LOCAL
ADMINISTRATION
(NASLA-BUEA)

No. 1497 /NASLA/DG/DGA/DF/Adm 146

Buea, 09 NOV 2021

COMMUNIQUE

The Director General of the National School of Local Administration (NASLA), informs the public that an invitation for applications has been launched for the selection of **three hundred and ten (310) trainees for the three (03) In-service Cycles**, for the **2022** training period.

This operation aims at retraining, for a maximum period of six (6) months, professionals from Cameroon and abroad, who have at least two (2) years of professional experience in a Regional and Local Authority, a public administration, a public establishment, an association, a non-governmental organisation, or a public or international operator in decentralisation or local development.

Consequently, the Director General of NASLA invites interested persons to contact the Regional Delegations of the Ministry of Decentralization and Local Development or visit the NASLA website at: www.nasla.cm. for application modalities.

Cc:

- NASLA/DF/CELCOM;
- ALL MINDDEVEL REG DEL;
- NOTICE BOARD/CHRONO.-



**The Director General
Le Directeur Général**

Danyitiku E. Bayee
Administrateur Civil Principal

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

NATIONAL SCHOOL OF LOCAL
ADMINISTRATION
(NASLA)

Tel : 233 32 20 44
Fax : 233 32 20 45



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE-WORK-FATHERLAND

NATIONAL SCHOOL OF LOCAL
ADMINISTRATION
(NASLA-BUEA)

N° 1497 /NASLA/DG/DGA/DF / Adm 146

Buea, le 09 NOV 2021

COMMUNIQUE

Le Directeur Général de la National School of Local Administration (NASLA) informe le public qu'il est ouvert un appel à candidatures pour la sélection de **trois cent dix (310) stagiaires** dans les trois (03) cycles de la formation continue, au titre de l'exercice **2022**.

Cette opération vise à recycler pour une durée maximale de six (6) mois les professionnels camerounais et étrangers, jouissant d'une expérience professionnelle d'au moins deux (02) ans au sein d'une collectivité territoriale décentralisée, d'une administration publique, d'un établissement public, d'une association, d'une organisation non-gouvernementale ou d'un opérateur public ou international de la décentralisation ou du développement local.

Le Directeur Général de la NASLA invite par conséquent les personnes intéressées à prendre connaissance des modalités de recevabilité des dossiers de candidatures auprès des Délégations Régionales du Ministère de la Décentralisation et du Développement Local et sur le site internet de la NASLA : www.nasla.cm.

Ampliations :

- NASLA/DF/CELCOM ;
- TTES LES DEL. REG. MINDDEVEL ;
- AFFICHAGE/CHRONO.-

**The Director General
Le Directeur Général**



Carlytikou E. Bayee
Administrateur Civil Principal